



4个欧洲学分



10 天



谁能参与?

欢迎中国年满18岁的学生、员工及教授们参加。



包含什么内容?

英语授课

科技活动:会议、辩论以及企业、博物馆和工业场所的参观

巴黎观光游览

全程提供食宿,共计10天

住宿:酒店,每个房间住两名学生

当地交通(包括机场接送)

保险及SIM电话卡

项目费用

项目的费用为2000欧元

上述所有内容均已包含在费用内。但是,项目费用不包括签证费用以及往返法国的旅行费用。

项目日期:2024年2月5日至15日

申请根据具体可用名额而定 请注意:所示价格适用于2024年 该项目可能会根据参观的具体情况而进行修改







www.nplusi.com

n+i
ENGINEERING INSTITUTES
nplusi.com

提升您对 未来技术的认知



"n+i"硕士研修班

10天, 法国巴黎 2024年2月5日至15日

"n+i"可持续发展硕士研修班

暂定方案

目标

为学生们提供一个独特的机会,让他们可以探索法国,并在科技应用于可持续发展领域获得可以改变人生经历。

文化活动

巴黎中国年 塞纳河游船 蒙马特(画家区) 香榭丽舍大街 参观凡尔赛宫



"n+i"工程师学校联盟

"n+i"工程师学校联盟是一个非盈利性协会,是 法国一些优秀工程师学校的联合体。

这些学校选择将他们的国际合作活动整合起来, 为学生提供一系列的服务,以帮助他们实现在海 外的学习计划。









400 培训项目

40 高等工程师学校







计划概览

增进您对未来技术的了解及对保护环境的认知

讲座及参观活动:

水处理的环境管理实践 空气质量监测 城市供热系统 生活垃圾能源化利用 巴黎公共照明管理 城市交通与水路物流 凡尔赛宫:喷泉表演的幕后 土木工程中的材料回收利用 废物处理方法

与官员会面:

中国驻法国大使馆 法国高等教育部 生态部 巴黎市政厅

学术活动:

创新和可持续工业流程的发展 近几个世纪的工业发展













Who is eligible?

Students from China over 18 years old, staff, professors are also welcome to join



What's included?

English-taught program

Science and technology activities: conferences, debates and visits of companies, museums as well as industrial sites

Excursions in Paris

Full board 10 days

Accommodation: hotels, 2 students per room

Local transportation (airport transfers included)

Insurances and SIM card

Program Cost

The cost of the program is EUR 2 000

All of the above is included. However, program costs do not include visa and travel expenses to and from France.

Program dates: February 5th to 15th 2024

Application subject to availability

Please note that all prices are valid for 2024

Program is subjected to change according to availability of visits









Enhance your knowledge in future technologies



Sustainable development

"n+i" masterclass

days in Paris, France
February 5 - 15, 2024

provisional program

"n+i" masterclass Sustainable development

Objective

To offer students a unique opportunity to discover France and to get a life-changing experience in science and technology applied to sustainable development.



Chinese New Year in Paris Cruise on river Seine Montmartre (painting district) Champs Elysées Visit of Versailles Palace



Network n+i

The Network "n+i", a non for profit association, is a consortium of French top engineering institutions (Grandes Ecoles d'Ingénieurs).

These schools have elected to combine their international cooperation operations in order to offer a range of services to help students in their study abroad projects.









400 study programs

40 engineering institutes







Program Overview

Enhance your knowledge of future technologies to preserve the environment

Conferences & visits:

Environmental management practices for water treatment
Air quality monitoring
Urban district heating
Energy recovery from domestic waste
Public lighting management in Paris
Urban transportation, waterway logistics
Versailles Palace: behind fountains show
Recycle material in civil engineering

Meeting with Officials:

Waste treatment

Chinese Embassy in France French Ministry of Higher Education Ministry of Ecology Paris City Hall

Academic activities:

Innovative Sustainable industrial processes development Industry development over the past centuries







